
Zápis z jednání Komise pro rozvoj obce Strašice 
 

Datum konání: 1. 3. 2016 
Přítomni: Ing. arch. Eva Sovadinová, Mgr. Tomáš Svoboda, Mgr. Jan Sovadina,  Šárka Krátká 
Omluveni: Bc. Michal Bagar, Tomáš Kunc, Ing. Karel Šnaiberk 
 
 Program: 

1. Úvod 
2. Témata k řešení 
a) Návrh nových turistických tras vedoucích přes Obec Strašice do CHKO Brdy 
b) Prodej a výměna pozemků patřící obci z lokality Strašice Kout s pozemky patřící 
Colloredo-Mannsfeldům z lokality Strašice -Dvůr 
c) Chodník podél hlavní silnice vedoucí od křižovatky u Libuše do části obce Dvůr 
d) Tábořiště u koupaliště 
e) Propagace obce na internetu 
f) Ostatní 
3. Závěr 
 

1) Úvod 
Zahájení komise. 
 
2. Témata k řešení 
2a) Návrh nových turistických tras vedoucích přes Obec Strašice do CHKO Brdy 

Komise doporučuje zachovat žlutou turistickou trasu vedoucí obcí a vytvořit jednu novou 
turistickou trasu, která by spojovala centrum obce a muzea a napojila by se v lese na stávající 
žlutou trasu. Značení trasy navrhujeme vést od rozcestníku u ZŠ, kolem radnice, kolem Muzea 
Středních Brd, ke křižovatce (a navrhovanému parkovišti) u hasičské zbrojnice, dále kus cesty po 
„tankovce“, déle po panelové cestě kolem „muničáku“ a napojit se na stávající žlutě značenou 
turistickou trasu v lese (viz. obrázek). 

 
Cílem této nové trasy je nasměrovat turisty blíže k centru obce a vytvořit další přístupové 



místo do CHKO Brdy.  
 

2b) Prodej a výměna pozemků patřící obci z lokality Strašice Kout s pozemky patřící Colloredo-
Mannsfeldům z lokality Strašice -Dvůr. 

Komise doporučuje zachovat ve vlastnictví obce pruh území o šířce 20m, který by vedl přímo 
za pozemky, které jsou určené ke stavbě rodinných domů (od pozemku p. č. 1847/225 k pozemku p. 
č. 1847/244) . Ostatní plochu doporučuje komise prodat Colloredo-Mannsfeldům. 
 
2c) Chodník podél hlavní silnice vedoucí od křižovatky u Libuše do části obce Dvůr 

Komise diskutovala o potřebě vybudování chodníku vedoucího podél hlavní silnice od 
křižovatky U Libuše směrem do části obce Strašice Dvůr. Komise se rozhodla toto téma otevřít na 
příští schůzce komise z důvodu malé účasti členů komise a nedostatku informací k problematice. 

 
2d) Tábořiště u koupaliště 

Komise diskutovala možnost vytvořit tábořiště na území bývalého koupaliště. 
Komise doporučuje uvažovat o umístění tábořiště na území bývalého koupaliště v rámci 

revitalizace areálu.  
 

2e) Propagace obce na internetu 
Komise doporučuje zlepšit propagaci obce na internetu následujícím způsobem: 
- přidat na web obce Strašice záložku CHKO Brdy, pod kterou by se nacházeli základní 

informace, odkazy a aktuality týkající se CHKO Brdy 
- zrušit přesměrování z webové adresy www.strasice.eu na www.strasice.rokycansko.cz 
- opravit odkaz na wikipedii na aktuální odkaz na obec Strašice www.strasice.rokycansko.cz 
- zaplatit si služby vyhledávání pomocí vyhledávače google, aby se při vyhledání klíčových slov 

Strašice, Strašice u Rokycan apod. nebo Strašice Brdy apod. vyhledala webová stránka obce 
Strašice 

- doplnit informace týkající se obce Strašice v souvislosti s CHKO Brdy na turistické informační 
weby týkající se CHKO Brdy. Na stránkách často chybí jakýkoliv odkaz na Strašice a muzeum 
Středních Brd. 

Například tyto: 
_www.poznejbrdy.cz 
_www.brding.cz 
_www.turistika-brdy.cz  
_www.stredni-brdy.cz 
_www.icbrdy.cz 
_www.podbrdskeinfo.cz 
Komise doporučuje zadat vedoucímu kulturního odboru, aby kontaktoval provozovatele 

těchto stránek a doplnil potřebné informace. 
 

2f) Ostatní 
Dukla Strašice 
Postup plánování revitalizace areálu Dukla Strašice.  Diskuze o možnosti využití. Komise bude 

diskutovat řešení Dukly na příští schůzce. 
 
3. Závěr 

Jednání skončeno v 19,55 hodin. 
Příští jednání komise bylo dohodnuto na 19. dubna od 18:00h, sraz u bývalého sportoviště 

Dukla. 



 
 
Zapsala: Ing. arch. Eva Sovadinová                                                                           
Ověřil: Mgr. Jan Sovadina 

 
 Ve Strašicích dne 12.3.2016 


